

# PROTOKOLL FRA STYREMØTE NR. 9 I VANSJØ/SVINNDAL IL

Styremøte nr. 9 avholdt fysisk den 22.august 2023.

**Til stede fra styret:** Grethe Guttulsrud, Marianne Voldengen, Per Weum, Gøran Willassen, Lise Kristin Aaberg, Glenn Zetlitz, Linda Wiseth og Kristine Johnsrød.

**Meldt forfall:** Janne Erøy

Referent: Grethe Guttulsrud

Styreleder åpnet styremøte nr. 9, 22.august 2023 kl. 18.00.

Det ble ikke fremmet innvendinger til innkallingen eller saklisten.

Møtet var vedtaksført.

Det var ingen habilitetsinnsigelser knyttet til saker som lå til behandling.

## Sakliste

## Innhold

|                                                                           |   |
|---------------------------------------------------------------------------|---|
| Vedtakssaker .....                                                        | 1 |
| Sak nr. 1/9/2023: Godkjenning av protokoll fra møte nr. 7 .....           | 1 |
| Sak nr.2/9/2023: E-sport og status, økonomi og fremdrift ift. åpning..... | 1 |
| Sak nr.3/9/2023: Sigmahall .....                                          | 2 |
| Orienteringssaker .....                                                   | 2 |
| O-sak nr. 4/9/2023: Allidrett 2023 .....                                  | 2 |
| O-sak nr. 5/9/2023: Treningstider .....                                   | 2 |

## Vedtakssaker

[Sak nr. 1/9/2023: Godkjenning av protokoll fra møte nr. 7](#)

Utsettes til neste møte.

Møter nr. 8 var kun sosialt, så her foreligger det ikke noe referat.

Vedtak: Gjennomføres neste møte

[Sak nr.2/9/2023: E-sport og status, økonomi og fremdrift ift. åpning](#)

Glenn innledet til saken.

Vi planlegger for offisiell åpning 28.september. Deretter åpent hus i høstferien og oppstart trening etter høstferien.

Dørlåser fra Salto og internett er i drift fra 1.august.

Vedtak:

Grethe etterspør slitesterke teppefliser i mørkt grått, samt beachflagg for å gjøre oss mer synlig fra utsiden.

Glenn bestiller utstyr og har ansvar for å ferdigstille lokalet til åpning. Sørger for å informere om dugnader så flere kan bidra.

Grethe sørger for forsikring av utstyr når dette er bestilt.

### [Sak nr.3/9/2023: Sigmahall](#)

Per og Grethe innledet til saken.

Grunnarbeide og oppsett av Sigmahall var planlagt å gjøre på dugnad. Dette har trukket ut i tid og det er per i dag ingen som kan gjøre dette på dugnad.

Vedtak:

Per undersøker priser på grunnarbeid (forskaling og betongarbeid) og montering.

## Orienteringssaker

### [O-sak nr. 4/9/2023: Allidrett 2023](#)

Reanata Orban-Kereki og Marie Sandli har tatt på seg ansvaret som trenere.

Fjoråret trener har laget en perm som de overtar sammen med nøkkelen til hallen.

Gøran følger opp allidretten som i fjor.

Vedtak: Styret tok orienteringen til etterretning.

### [O-sak nr. 5/9/2023: Treningstider](#)

Marianne lager skriv og sender til skolene med våre treningstider for ulike aktiviteter.

Hun svarer også ut e-post som er kommet inn på postmailen og oppdaterer hjemmesiden.

Vedtak: Styret tok orienteringen til etterretning.